
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 8 februari 2012  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 18 
januari 2012 

Het verslag wordt goedgekeurd.  

2. Provinciaal Domein Het Leen te Eeklo – herstel 
toegangswegen in cementbetonverharding: goedkeuring van 
het bestek, geraamd op 99 486,20 EUR inclusief btw, 
opdracht te gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Mevrouw De Jaeger stelt de volgende vragen ivm het bestek: 
Zullen de bomen niet beschadigd worden door de aanleg van de 
drainage? Wordt een gedeelte van het fietspad niet afgenomen 
door de drainage? Is het geen probleem dat op sommige stukken 
de fietsers over grind moeten rijden? Hoe zal door de vernieuwde 
aanleg de snelheidsbeperking gehandhaafd worden? De toegang 
tot de inrit van het Leen is heel smal en verloopt moeilijk voor de 
fietsers, kan dit niet verbeterd worden zoals het voorheen was? 
Aan de parking zijn er verschillende oversteken voorzien voor 
fietsers. Hoe wordt voorkomen dat een klein niveau verschil een 
vervelende obstakel wordt voor fietsers? 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat hij moeilijk kan voorstellen 
dat de dienst mobiliteit die dit bestek heeft opgemaakt niet aan de 
noden van fietsers heeft gedacht. De snelheid wordt beperkt 
doordat de toegangsweg zeer smal is.  

Na de vergadering wordt door de dienst mobiliteit op de gestelde 
vragen als volgt geantwoord: In principe zullen de bomen niet 
geraakt worden door het voorzien van de drainage die 60 cm diep 
is en 30 cm breed. Daarnaast dient opgemerkt te worden dat de 
inrit afhelt naar de bomen toe en dat er een drainage moet 
voorzien worden. Er wordt geen ruimte afgenomen van het 
liggend fietspad. Maw voor de fietser veranderd er niets gezien de 
toegang van het domein gebeurt op een fietspad tussen de in- en 
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uitrit. Aan het bestaande fietspad dat in dolomiet is, wordt niets 
gewijzigd. Het eigenlijke fietspad als toegang naar het domein 
begint een 25- tal meter achter het vroegere wachtlokaal, zodat 
de fietsers zowel bij het binnen -als buiten komen op de rijweg 
moeten rijden. Er is geen plaats t. h. v. het wachtlokaal om een 
fietspad aan te leggen. De aansluiting naar het domein moet 
eventueel besproken worden met de mensen van de Vlaamse 
Gemeenschap gezien het hier om een gewestweg gaat, maar is 
thans niet het voorwerp van het bestek. Aan de parkings wordt de 
bestaande toplaag in asfalt vernieuwd. De nieuwe toplaag zal 
perfect aan sluiten met de betonverhardingen zodat er geen 
vervelende obstakels zullen ontstaan. Door de bestaande toplaag 
te vernieuwen is het juist de bedoeling om de bestaande putten in 
het asfalt te herstellen. De huidige beschadigde weg is een 
gevaar voor de weggebruiker. Ter hoogte van info gebouw van 
het arboretum werden onlangs verkeersremmers op de weg 
aangebracht. 

3. WMD – jaarlijkse actieplannen IVA Onderwijs: goedkeuring 
van het aangevuld jaaractieplan 2011 – 2012 

Geen opmerkingen. 

4. Provinciaal reglement evenementenbussen: goedkeuring van 
het reglement tot subsidiëring van organisatoren van 
evenementen die evenementenbussen inzetten, 
inwerkingtreding op 01 maart 2012 

De heer Maes vraagt zich af of ook gemeenten dergelijke 
subsidies kunnen aanvragen. De gedeputeerde antwoordt hier 
positief op.  

De heer De Cuyper vraagt of 'De Lijn' hierbij ook voor vervoer kan 
zorgen. De gedeputeerde antwoordt hier positief op. Het is wel zo 
dat volgens een uitvoeringsbesluit en een protocol de aanvragen 
eerst moeten bekend worden gemaakt aan privé vervoerders en 
reisorganisatoren.  

Mevrouw De Jaeger vraagt concreet over welke evenementen het 
gaat? 

De gedeputeerde geeft als voorbeeld het lichtfestival in Gent, de 
Lokerse feesten, de Ronde van Vlaanderen, … 

De heer Beke vraagt op welke wijze bekend wordt gemaakt dat 
de provincie dit financieel ondersteunt. Voorzitter Lootens beaamt 
dat de provincie meer en uitdrukkelijker kenbaar moet maken wat 
ze doet. De gedeputeerde verwijst naar artikel 8, 9° van het 
reglement dat stelt dat "naar gelang van het geval de 
samenwerking met en/of het logo van de provincie Oost-
Vlaanderen op herkenbare wijze te vermelden en/of aan te 
brengen bij alle communicatie die wordt gevoerd met betrekking 
tot het evenement".  



 p. 3/3 
 

./... 

In de rand van deze discussie merkt de heer Maes op dat de 
fietsersbond zelfs niet weet dat de provincie wezenlijke financiële 
inspanningen levert voor de aanleg van fietspaden op het BFF. 
Hij stelt de vraag op welke wijze de provincie deze inspanningen 
beter kenbaar kan maken? Gedeputeerde Hertog merkt op dat 
gemeenten eveneens subsidies kunnen aanvragen voor 
bewegwijzering. Voor lange afstandfietspaden wordt 
bewegwijzering voorzien met het logo van de provincie voor 
fietspaden op het BFF is dit moeilijker te realiseren vermits zij 
vaak aangelegd worden langs gemeentewegen.  

5. Varia 

De heer Beke meldt dat de directeur van "De Lijn" bereid is om 
toelichting te geven over de projecten en plannen die op onze 
provincie slaan. Er wordt overeen gekomen dat deze toelichting 
op de commissie van maart of april kan gebracht worden 
naargelang de impact van de budgetbesparingen van de Vlaamse 
regering bekend zijn.  

De heer Lampaert vraagt om een evaluatie van de 
groepsaankoop zonnepanelen van eind vorig jaar. De heer Maes 
vraagt hierbij wanneer deze zonnepanelen geplaatst zijn vermits 
dit zwaarwegende fiscale consequenties kan hebben. De 
gedeputeerde stelt dat hij een dergelijke evaluatie zal opvragen 
maar stelt eveneens dat het niet de provincie is die deze panelen 
heeft geplaatst.  
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